
FUTBOL SALA «VALL DEL TENES» 

Tot va sorgir de la inquietucl d'un grup d'amics de Lliçà d 'Amunt, que van deci-

dir fer un modest equip de Fútbol Saia que représentés ei scu pöble. Gràcies a la 

col laboració desinteressada de Josep Muntaner, President del Club i Miquel Angel 

Rodríguez, responsable esportiu, aquest projecte es va fer realitat. 

Des de l'època inicial els mitjans economics foren modeslos, però gràcies a 

empreses. petits comerços i ajudes d'allres institucions de Lliçà d 'Amunt aquests cos-

tos eren sufragats. 

La temporada 93-94 l'equip es va inscriure a la Secció de l-'iitbol Sala de la 

bederació Catalana, anomenanl-se F.S. L'Aliança i militant a la categoria de 2" divisió A, 

Ni eis mes optimistes pcnsaven que aquest grup d'amics seria capaç de fer la 

proesa de pujar de categoria, però no una vegada, sino tres: De segona divisió a pri-

mera. de primera a divisió d'honor i de divisió d'honor a territorial, ascendint com a 

campions de divisió d'honor. 

Fem una especial menció per Antoni Illa que ha sigut l'entrcnador durant 1res lem-

porades. 

A causa de l'obligació de disposar d'un pavelló per la categoria de divisió d'ho-

nor, l 'equip es va haver que traslladar a Santa Eulalia de Rondana, on ens van cedir 

gratuitament, i sense cap mena de problèmes, les instal-lacions per poder militar en 

aquella categoria i l'equip, en signe d'agraïment cap ais dos municipis (l.liçà d 'Amunt 

i Sta. Eulàlia de Ronçana), va decidir anomenat-se Fútbol Sala Vali del Tenes. 

Actualment el Club està en un procès d'expansió, ja que hi ha un equip a 

Territorial, entrenat per Pere Garcia, un altre equip a Divisió d'honor que ha sorgit grà-

cies a la t'usió amb el Fútbol Sala Can Sabaté de Sta. Eulàlia de Ronçana que l'any 

passat també militava a la Divisió d'honor. Entrenat per Antoni Mas, està en procès de 

crear una escola per a nens petits. 

Hem de ter constar el nostre agraiment al preparador físic, en Pau Ruano, per la 

seva tasca i sobretot a l'extraordinària afició que ens segueix. Ja que el seu suport en 

cada partit ha sigut i és excel lent. 

Finalrnent hem de dir que l'objectiu del Club és el mantenir-se a les categories 

actuals, sense renunciar a res, i seguir desenvolupant un bon paper en els anys futurs. 

La Junta Directiva 
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